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Christenunie 

Weghalen fietspaaltjes 
Paaltjes op fietspaden zijn levensgevaarlijk. Een fietser is woensdagochtend 24 maart ernstig gewond 
bij een botsing met een paaltje op de Slaperdijkweg. Dergelijke ongelukken gebeuren 2400 keer per 
jaar in Nederland. De Fietsersbond pleit daarom al langere tijd voor het weghalen van alle paaltjes op 
fietspaden en startte toevallig een dag eerder met een nieuwe landelijke campagne om dit te 
bereiken:https://www.fietsersbond.nl/nieuws/fietsersbond-start-campagne-tegen-gevaarlijke-
paaltjes/  
In het recente uitvoeringsagenda verkeersveiligheid meldt het college dat reeds 28 paaltjes zijn 
weggehaald en dat dit jaar wordt onderzocht of meer paaltjes weggehaald kunnen worden. De 
ChristenUnie vindt in dit geval onderzoek overbodig en vraagt of het college in antwoord op de 
heldere en onderbouwde oproep van de Fietsersbond bereid is alle paaltjes op Haarlemse fietspaden 
binnen een maand weg te halen. 

D66 

Op 10 augustus is de bekendmaking gepubliceerd van een van rechtswege verleende 
omgevingsvergunning voor de realisatie van een camperterrein voor 28 campers aan de 
Schoonzichtlaan. Dit camperterrein (https://www.urbancamperspot.com/nl/) ligt achter de flat op 
Zijlweg 245, waar sprake is van ernstige leefbaarheidsproblematiek, waarover de fracties van PvdA, 
VVD en Actiepartij op 10 juni 2022 artikel 38 vragen stelden. 
Over het vergunnen van de campercamping op dit adres hebben de fracties van  PvdA, VVD, 
Actiepartij en D66 de volgende vragen: 

1. Heeft er enige inhoudelijke beoordeling van de omgevingsvergunningsaanvraag 
plaatsgevonden, gegeven het feit dat vergunning van rechtswege verleend is? 

2. Heeft afstemming plaatsgevonden met de omwonenden over de komst van dit 
camperterrein? 

3. Hoe is geborgd dat de komst van kampeerders niet leidt tot een toename van geluids-, afval- 
en gedragsoverlast rondom de woningen? 

4. Vindt het college een camping een passende bestemming voor dit terrein, gegeven de 
schaarse ruimte in Haarlem en de zoektocht naar ruimte voor onder meer flexwoningen en 
woonwagens? 

5. De omgevingsvergunning is afgegeven voor een periode van vijf jaar, wat zijn de plannen met 
dit terrein voor de lange termijn? 

 

Jouw Haarlem 

Lange wachttijden aanvragen WMO / huishoudelijke ondersteuning 
In Haarlem moeten ouderen in sommige gevallen lang op huishoudelijke ondersteuning wachten, 
terwijl zij deze juist acuut nodig hebben. Ook blijkt van tevoren hulp regelen voor iemand die 
bijvoorbeeld geopereerd moet worden en daarna thuishulp nodig heeft vaak niet mogelijk, of blijkt 
de hulp niet op tijd beschikbaar. 
Jouw Haarlem heeft meerdere meldingen van schrijnende gevallen gekregen. Daarom stellen we de 
volgende vragen aan het college:  
- Is het college op de hoogte van deze (en eventuele andere) schrijnende gevallen? 
- Zo ja,  is het college bereid om op korte termijn samen met de zorgaanbieders tot een oplossing te 
komen? 
 

Trots Haarlem 

We lezen dat scholen dreigen te bezwijken onder de vluchtelingenstroom en tienduizenden kinderen 
achterstanden kunnen oplopen. Vaker heeft Trots Haarlem al vragen over het onderwijs gesteld. 
Toen bleek al dat het moeilijk was om leerkrachten te vinden en er steeds vaker klassen assistenten 
of ouders voor de klas staan. Met deze nieuwe waarschuwing de vraag, hoe staat Haarlem er voor en 
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hoe gaat het college voorkomen of herstellen dat kinderen achterstanden oplopen en er weer 
genoeg vakbekwame leerkrachten voor de klas staan ? 
 
https://www.bnr.nl/nieuws/onderwijs/10486554/scholen-dreigen-te-bezwijken-onder-
vluchtelingenstroom-tienduizenden-kinderen-kunnen-achterstanden-oplopen 
 

VVD 

Betreft: Vaststelling ambitiedocument. 
Het college heeft dit ambitiedocument Knooppunt Haarlem Nieuw Zuid vastgesteld. Wat 
hierin niet staat is de wens dat het fietsparkeren bij dit knooppunt ondergronds plaats moet 
vinden, iets waar een meerderheid van de commissie op aangedrongen heeft. 
De VVD heeft daarom de volgende vragen: 

1. Waarom is deze ambitie niet opgenomen in het document? 

2. Hoe wordt nu geborgd dat maximale inspanning wordt verricht om deze duidelijke 

wens van de commissie uit te voeren? 
 

Jouw Haarlem 

Onderwijs aan vluchtelingenkinderen 
Jouw Haarlem heeft signalen gekregen dat leerplichtige kinderen die in de Haarlemse 
vluchtelingenopvang verblijven momenteel geen onderwijs krijgen. Daarover stellen we 
onderstaande vragen: 
- Klopt het dat zo’n 15 leerplichtige kinderen uit de vluchtelingenopvang in Haarlem geen onderwijs 
kunnen krijgen in de Internationale Schakelklas of de Internationale Taalklas omdat er geen plek is? 
- Zo ja, is het college bereid zich in te zetten om deze leerplichtige kinderen zo snel mogelijk aan een 
plek te helpen? 
 

Trots Haarlem 

Bij de kadernota diende Trots Haarlem een amendement in om in ieder geval de lokale lasten te 
bevriezen. Dat vond dit sociaal progressieve college niet nodig. Inmiddels is de inflatie opgelopen 
naar 13.6% en kunnen steeds meer mensen niet rondkomen of straks hun energierekening betalen.  
Is het college nu wel van plan extra stappen te zetten voor de eigen bevolking?  Zo ja wat gaat u doen 
om ook de werkende armen en middeninkomens mee te nemen. Zo nee, is er ergens een inflatie 
niveau ( bv 20%) dat u wel geneigd bent lokaal extra actie te ondernemen ?  
 

Jouw Haarlem 

Fontein Zonnevechter 
Vorig jaar vroeg Jouw Haarlem hoe zat met onze fonteinen en waarom enkele het niet doen. Tot 
onze vreugde doet de fontein op het Frans Halsplein het weer (zie foto).  
Dat is mooi om te zien en het nodigt bewoners uit om er weer te gaan zitten. Helaas zien we dat de 
Zonnevechter op onze mooie Grote Markt er nog steeds beplankt en werkeloos bij staat. Vandaar 
onze vraag: 
- Is het college bereid te proberen om de fontein van de Zonnevechter weer aan de praat te krijgen? 
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Trots Hlm 
Is het college bereid om het Rabo pand op de dreef geschikt te maken voor asielzoekers, ruimte 
genoeg. 
 
Jouw Haarlem 
Energietoeslag 
In het Haarlems Dagblad (22 augustus 2022) was te lezen dat zo’n drie-en-een-half duizend 
Haarlemmers die recht hebben op de energietoeslag deze nog steeds niet hebben aangevraagd. Ook 
wordt volgens het artikel de wettelijke beslistermijn van acht weken in Haarlem niet gehaald voor 
veel aanvragers. 
 
Vandaar onze vragen: 
- Is het college het met Jouw Haarlem eens dat dit een onwenselijke situatie is? 
- Zo ja, is het college bereid om actief op zoek te gaan naar de mensen die recht hebben op de 
energietoeslag maar deze nog niet hebben aangevraagd? Door bijvoorbeeld de inzet van 
zelforganisaties, campagnes, de Voedselbank etc. 
- Is het college ook bereid om te kijken of er meer menskracht kan worden vrijgemaakt om zo te 
voorkomen dat mensen onnodig in de problemen komen als straks de kachel weer aan moet? 
 
 


